
Protokół nr 2/2025
z obrad Pierwszego Posiedzenia
Rady Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik 
w dniu 23 kwietnia 2025 roku

Pkt. 1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad.

Patrycja Ritter Przewodnicząca Rady Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik 
otworzyła posiedzenie rady. Powitała radnych i zaproszonych gości. Na 
podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach uczestniczy 9 
radnych. Rada Młodzieżowa ma kworum i może podejmować prawomocne 
decyzje. Zapoznała uczestników spotkania z porządkiem obrad. Zapytała, 
czy zebrani mają uwagi do porządku obrad.
Nie zgłoszono uwag.

Pkt. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Protokół został zaakceptowany przez 9 radnych młodzieżowych Miasta i Gminy 
Kórnik.

Pkt. 3. Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad wybrano radną Nataszę Borowską.
Propozycja wyboru sekretarza została odznaczona za zgodą wszystkich 
radnych i została podjęta decyzja o mianach sekretarza do spotkania.

Pkt. 4. Omówienie RODO, prowadzenia stron internetowych i 
społecznościowych.

Radni omówili znaczenie znajomości przepisów dotyczących ochrony 
danych osobowych (RODO), zwłaszcza w kontekście działań rady w 
mediach społecznościowych. Podkreślone zostały prawa i konsekwencje. 
Radni jako jednostka reprezentująca młodzież ma obowiązek dbania o 
bezpieczeństwo publikowanych treści oraz prywatności osób pojawiających 
się na zdjęciach, nagraniach i relacjach z wydarzeń.
Właśnie dlatego w ramach spotkania przeprowadzono krótkie szkolenie 
informacyjne z zaproszonymi gośćmi - pracownikami urzędu Miasta i Gminy 
Kórnik.

Pkt. 5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski

W trakcie obrad poruszono wątki organizacji Festynu z okazji Dnia Dziecka 
(31.05.2025 r.) oraz omówiono wstępny kalendarz wydarzeń na najbliższy 
okres. Zgłaszano potrzebę wybrania delegacji do składania kwiatów, gdzie 
członkowie mieli zadecydować o składzie delegacji. Przedstawiona została 
prośba o wsparcie medialne i logistyczne dla inicjatywy "Escape the Vape". 
Prośba została rozpatrzona i odrzucona. Ostatnim punktem minionego 
spotkania było nowe logo RMMiG Kórnik oraz koszulki dla członków 
zasiadających w jej ramach.

Pkt. 6.Zakończenie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady 
Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik zakończyła posiedzenie Rady 
Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik w dniu 23 kwietnia 2025 roku.

Przewodnicząca Komisji
1-І Patrycja Ritter
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